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Datum 5 oktober 2023 
Ons kenmerk - 
Behandeld door Jasper John (Bestuursadviseur), Projectteam Vernieuwing Diemerpark 
Bijlage(n) - 
Onderwerp Beantwoording brief inzake e-fietsroute F5a in het Programma Bereikbaarheid 

Zeeburgereiland en IJburg 
  

Geachte Vrienden van het Diemerpark,  

 

Op 31 maart jl. heeft u een brief geschreven inzake de e-fietsroute F5a in het Programma 

Bereikbaarheid Zeeburgereiland en IJburg. Via dit schrijven zou ik graag reageren op deze brief. 

De e-fietsroute F5a waar u op doelt staat ook bekend als de ontbrekende schakel en is een stukje 

nieuw aan te leggen fietspad die Rieteiland Oost verbindt met de Diemerzeedijk In het 

Mobiliteitsplan ZBE/IJburg is gekeken naar de bereikbaarheid van het Zeeburgereiland en IJburg. 

In dit plan zijn verschillende maatregelen opgenomen ten aanzien van de bereikbaarheid per fiets. 

Hierin staan ook twee maatregelen die het Diemerpark betreffen, wetende de  

Nescioknoop en de Ontbrekende Schakel. Beide maatregelen met als voornaamste doel het 

verzorgen van een degelijke doorstroming vanuit het in ontwikkeling zijnde strandeiland en 

centrumeiland.  

 

U geeft in uw brief aan dat u het stadsdeel adviseert de maatregelen F5a niet uit te voeren in 

verband met de negatieve effecten op de ecologie. Onlangs hebben wij een ecologisch onderzoek 

laten uitvoeren en ook dit onderzoek wijst uit dat de verbinding negatieve effecten zal hebben op 

de ecologie in het gebied. Dat heeft ons ook doen besluit om af te zien van de voorgestelde 

maatregelen en daarmee de Ontbrekende Schakel niet aan te leggen.  

 

Desondanks zal de druk op de verschillende fietsroutes in de komende tijd toenemen en is de kans 

groot dat er op termijn maatregelen nodig zijn. Daarom zullen wij de komende jaren de drukte 

monitoren en op basis van deze uitkomsten bepalen of en zo, ja welke maatregelen nodig zijn. 

Hierbij zal vanzelfsprekend altijd worden gekeken naar de effecten van de maatregelen op de 

ecologie.  

  

Ik ga ervan uit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het Dagelijks Bestuur Oost,  

namens deze,  

 

 

 

 

Jan-Bert Vroege, portefeuillehouder parken  


